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Generalforsamling i AIF torsdag den 20/8‐2020 
 
1: Valg af dirigent:  Kim Lund Jensen 
 
2: Valg af stemmetæller og referent: Referent: Christian Bräuner. Stemmetællere valgt: Steen Buur 
Mortensen og Jane Laursen.   
 
3: Formandens beretning. – Hele beretningen kan ses på AIF website samt alle beretningerne fra de 
sportslige udvalg. 
 

‐ AIF klubhus indvielse – forløb rigtig godt og glade for at kunne vise vores fine hus frem. 
‐ Alhedehallernes 50 års jubilæum.  
‐ Ungdomstrænerarrangement afholdt igen med succes. 
‐ Kartoffelfestival / Oktoberfest 2019. AIF stod for oktoberfesten lørdag aften, som gik over alt 

forventning. 
‐ Sponsorcykelløb forløb rigtig godt. Desværre måtte aflyse i 2020 pga. open by night blev aflyst. 
‐ Børne‐ og ungdomsfonden. Succes med at sælge julekalendere, juletræsfest, salg af fyrværkeri, 

pølsesalg mv. 
 
De enkelte sportslige udvalg: 
Mette Clemmensen fra håndboldudvalget: 
Startet et U5/U7 hold op af Lena Bertel. 
 
Gymnastikudvalget Tine Nygaard: 
Stor tilslutning til både forårs‐ og efterårssæsonen. 
Generelt stor opbakning. 
 
Badminton ved Michael Pagh: 
18 – 25 unge til træning hver mandag. 
Martin Qvist Olesen vandt DM og All England i foråret 2019 i +55 rækken. 
Stabil stab af motionister. 
 
Fodbold ved Anders Bertel: 
Stabilt medlemsniveau. 
Opstart af ”førskole” hold for U4‐U6. 
Flere spillere udtaget til FCM Topcenter fra U10, U11, U12   
 
Motionsudvalg ved Gitte Madsen: 
Medlemsnedgang i 2019. 
Afholdt arrangementer med succes. 
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Svømmeudvalg ved Anders Detlefsen: 
God svømmeweekend afholdt igen. 
Aquacamp afholdt og julecup med stor deltagelse. 
 
60+ ved Ingelise Sterup: 
Stigning på godt 100 % fra 2017 til 2020 – gået fra 37 til 76 medlemmer. 
Sluttede sæson 2018/19 med ”Stjernetræf” som Tawi stod for – senior triathlon. 
Opstart sæson 2019/20 med udlflugt til Vemb og togtur med VLTJ. 
 
Esport ved Jonas Jordalen: 
84 tilmeldte på 12 hold. 
Afholdt LAN party i klubhuset for knap 30 medlemmer. 
 
 
Fremtiden for AIF: 
AIF klubhus. Formålet med dette var at skab en samhørighed på tværs af de forskellige udvalg, som 
allerede er godt på vej. Det vil der blive arbejdet videre med at udbygge den kommende tid.  
 
Fælles rygeområde/skur etableres i samarbejde med Alhedehallerne. Så vi undgår, at der ryges lige 
foran indgangen hvor alle skal forbi. 
 
Kartoffelfestival / Oktoberfest 2020 er desværre aflyst pga. Corona. Vi håber på, at det kan blive 
arrangeret igen i 2021. 
 
Frivillighedsstrategi. Dette arbejdes der med generelt for klubber i Viborg Kommune. Her har AIF 
deltaget mhp. at få nogle nye værktøjer til at skaffe frivillige og sat frivillighedsarbejdet i system. 
 
Ny formand. 
Takkede for valget og ser frem til at tage over for en god og stor forening, hvor der er plads til alle.  
 
Stor tak til foreningsmedlemmer, trænere, frivillige osv. for deres indsats i foreningen.  
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4: Regnskab 2019: 
v/ Jette Schmidt 
 
Resultatopgørelsen 2019: 
Omsætning           1.847.100 
Omkostninger       ‐1.798.962    
Overskud               48.138          
 
Balance pr. 31. december 2019: 
Grunde og bygninger (klubhus)       350.000 
Tilgodehavender (primært tilskud)       293.943 
Bank indestående         459.462 
Aktiver i alt        1.103.405 
 
Egenkapital             793.719   
 
Kreditorer og sk. Omk. (primært klubhus)      309.686   
Passiver i alt         1.103.405   
 
 
Bemærkninger: (1.639 medlemmer) 
 
Medlemstilskud fra kommunen er kr.186.190  
Saldo børne‐ og ungdomsfond kr.  31.590 
Sponsorindtægter kr. 278.550 
Tilskud diverse puljer kr. 105.934 
 
 
Budget 2020: 
 
Omsætning       1.616.960     
Omkostninger   ‐1.612.500   
Overskud              4.460            
 
 
5: Behandling af indkomne forslag.  
Ophør af overbygningsaftale med Kjellerup IF: 
Blot en formel beslutning, da det ikke fungerer længere, da mange spillere skulle flytte væk for at 
studere mv. Forslag vedtaget uden bemærkninger. 
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6: Valg til FU: 
Formand Pia Viller Arendt genopstiller ikke. 
Ny formand valgt: Klaus Aakjær Olesen. Vedtaget 
 
Indlæg fra den nye formand. Glæder sig til at komme i gang med arbejdet og ser frem til de nye 
udfordringer.  
 
Poul Erik Clausen genopstiller ikke. Pia Viller Arendt genopstiller for 1 år. Vedtaget 
Jonas Steiniche genopstiller for 1 år. Vedtaget 
 
 
Kort opsummering af de enkelte udvalg.  
Håndboldudvalget sidder kun 2 i udvalget. Heller Thøgersen tilbage som formand. Der er brug for flere. 
Badmintonudvalget Michael og Thomas er stoppet efter mange år i udvalget. Mikael Mangelsen er ny 
formand og pt. eneste medlem 
Enkelte ændringer i øvrige udvalg. 
Men generelt er der plads til flere frivillige i de sportslige udvalg. 
 
Suppleanter til FU – Jonas Jordalen 1. suppleant. Mie Jensen 2. suppleant. Vedtaget 
Revisorer Paul Johan Madsen og Flemming Damgaard ønsker genvalg. Vedtaget 
 
 
7: Eventuelt: 
Intet. 
 
 
 
 
Referent/ Christian Bräuner 


